

Bridges

5640 Dudley Blvd., McClellan, CA 95652

(916) 286-1950

www.outreachacademy.org

Back-to-School Night (BTN)



August 25, 2023 (Friday)



Another new school year is starting and it's my favorite time of the year. This is my 21st year as a school leader and every year is more exciting than the year before. I love seeing all of the excitement on the faces of both students and their parents. Students are excited to see their friends, while parents are, probably, excited to have a quiet house again for a little while. In this new 2023-2024 school year, I would like to wish everyone success in all of

your endeavors and aspirations. Everyone is unique and has different goals, but everyone has goals, or at least should. When you have goals and plans, it means that you are still growing and developing to your potential. When you stop growing, you stop living. This new academic year is the perfect opportunity to sit down and re-evaluate what your goals are and set out in achieving them. Before the start of the school year, our GCC Leaders went on a Retreat for a few days in the mountains. During the retreat, we were challenged to come up with "One Word" just one word that will lead us through the school year. I would like to extend the same challenge to all of you, our wonderful community members. Choose just One Word that will lead you through this season and will give you a goal to strive to. I wish everyone an amazing 2023-2024 school year and hope all of your goals and dreams come true. Happy New School Year!

Larissa Gonchar, COA Director



Начался очередной новый учебный год, и это мое любимое время года. Вот уже 21-й год я руковожу школой COA, и каждый новый учебный год всегда более интересный и приносит мне больше радости по сравнению с предыдущим годом. Мне нравится видеть восторженные лица наших учеников и родителей. Дети рады снова встретить своих школьных друзей, а родители, скорее всего, рады снова насладиться тишиной в доме, пока дети в школе. В новом 2023-2024 учебном году я хотела бы пожелать вам успехов во всех ваших начинаниях и стремлениях. Все люди уникальны и ставят перед собой в жизни разные цели. Когда у вас есть жизненные цели и планы, это означает, что вы продолжаете расти и развиваться в соответствии со своим личным потенциалом. Когда мы перестаем расти и развиваться, мы перестаем полноценно жить.

Очередной новый учебный год — это прекрасная возможность сделать паузу, проанализировать свои жизненные цели и запланировать пути для их достижения. Перед началом нового учебного года лидеры школ округа Gateway Community Charters (GCC) отправились вместе на несколько дней на ретрит в горы. Во время ретрита перед ними была поставлена очень интересная задача - придумать "Одно Слово", всего лишь одно слово, которое будет их направлять и мотивировать в течение всего учебного года. Я предлагаю вам также присоединиться к этой инициативе. Выберите пожалуйста всего лишь "Одно Слово", которое будет направлять вас во время очередного жизненного этапа и позволит вам достигнуть поставленных перед собой целей. Желаю всем вам прекрасного 2023-2024 учебного года и надеюсь, что все ваши цели и мечты сбудутся. С Новым Учебным Годом!

Лариса Гончар, Директор COA

"Our theme for this year is "Level Up"! "Level Up" means embracing challenges, exceeding expectations, and being the educators our students truly need and deserve. Let's nurture connections, inspire greatness, and, most importantly, believe in the boundless potential of each child who walks through our doors. Whether you're a student, parent, educational partner, or staff, we're united in this journey of leveling up together. Show us how you're leveling up! Share your journey with us by using #GccLevelUp and #ElevateOurImpact" — #gcc_charters



*Dear COA Students,
Parents, and Guardians,*

Welcome back to another exciting school year at Community Outreach Academy. I hope that you have had a rejuvenating summer break filled with fun and memorable moments. As we embark on a new academic year, I would like to extend a warm welcome to both our returning students and those who are joining our school community for the first time.

Our school is a place where dreams are nurtured, talents are discovered, and lifelong friendships are formed. It is my honor and privilege to serve as the Campus Principal of Academics for our incredible Elementary and Middle schools, and I am committed to providing a safe, inclusive, and stimulating learning environment where every student can thrive.

My new title comes from a change in the structure of the Administrative Team here at COA. Under the guidance of our Director, Larissa Gonchar, I will be overseeing academics at both the Elementary and Middle Schools while Michael Serdi, who was previously the Campus Principal of COA Elementary, is stepping in as the Campus Principal of Operations for both sites. This new structure will provide us with the opportunity to focus on our areas of expertise and better serve our students.

We have a dedicated team of teachers and staff members who are passionate about education and are eager to inspire and guide our students along their academic journey. They have been working diligently over the summer to prepare engaging lessons and exciting activities that will foster the intellectual curiosity and personal growth of our students.

I encourage all students to approach this new school year with enthusiasm, curiosity, and a positive mindset. Each student brings a unique set of talents and strengths, and I have no doubt that students will accomplish great things both inside and outside the classroom. Remember, every challenge students face is an opportunity for growth, and with determination and perseverance, they can achieve anything they set their mind to.

To the parents and guardians, your partnership is vital to

the success of our students. I invite you to actively engage in your child's education by maintaining open lines of communication with teachers, attending school events, and supporting their learning journey at home. Together, we can create a strong foundation for their future.

I am truly excited to welcome you all back to Community Outreach Academy. The academic year ahead promises to be filled with learning, discovery, and countless moments of joy. Let us embrace this opportunity to learn from one another, celebrate our diversity, and create a vibrant and inclusive community.

Here's to a fantastic year of growth, achievement, and endless possibilities!

*Warm regards,
Dr. Tatyana Kisel,
Campus Principal of Academics COA*





Уважаемые Учащиеся СОА, Родители и Опекуны,

Добро пожаловать в еще один увлекательный учебный год в Community Outreach Academy. Я надеюсь, что у вас были замечательные летние каникулы, наполненные весельем и незабываемыми моментами. В начале нового учебного года я хотела бы поприветствовать, как наших вернувшихся учеников, так и тех, кто впервые присоединяется к нашему школьному сообществу.

Наша школа – это место, где рождаются мечты, раскрываются таланты и заводятся дружеские отношения на всю жизнь. Для меня является большой честью служить директором кампуса по академическим вопросам, как в начальной так и в средней школе. Мое главное стремление – обеспечить безопасную, инклюзивную и стимулирующую учебную среду, в которой каждый учащийся может развиваться и процветать.

Моя новая должность связана с изменением административной структуры СОА. Под руководством нашего директора Ларисы Гончар я буду наблюдать за преподавателями как в начальной, так и в средней школе, в то время как Michael Serdi, который ранее был директором кампуса начальной школы СОА, взял на себя управление и обеспечение функционирования обоих кампусов. Эта новая структура даст нам возможность сосредоточиться на наших областях знаний и лучше обслуживать наших учащихся.

Коллектив преподавателей и сотрудников СОА полностью предан образованию и стремится вдохновлять и направлять наших учеников на их академическом пути. Все лето они усердно работали над подготовкой увлекательных занятий и мероприятий, которые будут способствовать развитию интеллектуальной любознательности и

личностному росту наших учеников. Я призываю всех учащихся подойти к этому новому учебному году с энтузиазмом, любопытством и позитивным настроем. Каждый ученик обладает уникальным набором талантов и сильных сторон, которые позволят им добиться успехов как на школьных, так и на внеклассных занятиях. Напоминаю вам, что каждая проблема, с которой сталкиваются учащиеся, — это возможность для их роста, и их решимость и настойчивость позволят им достичь всего, чего они захотят.

Я хотела бы напомнить нашим родителям и опекунам, что ваша поддержка и сотрудничество являются жизненно важными для успеха наших учеников. Я приглашаю вас активно участвовать в образовании вашего ребенка, общаться с учителями, посещать школьные мероприятия и оказывать детям поддержку дома. Наши совместные усилия помогут нам создать прочную основу для будущего наших учеников.

Я еще раз хотела бы поприветствовать вас в Community Outreach Academy. Предстоящий учебный год обещает быть наполненным интересными занятиями, новыми открытиями и многочисленными радостными моментами. Предлагаю вам воспользоваться этой возможностью, чтобы учиться друг у друга, гордиться нашим культурным разнообразием и продолжать создавать яркое и инклюзивное сообщество.

Желаю вам новых возможностей для роста и развития, дальнейших достижений и бесконечных возможностей!

С наилучшими пожеланиями,

Dr. Tatyana Kisel,

Директор кампуса СОА по академическим вопросам





Welcome back to school, COA!

I am excited to get to start another school year with all of you, and even more excited to step into my new role as the Campus Principal of Operations. I will be overseeing facilities, technology, attendance, and discipline at both COA Elementary and Middle School.

While this is a new configuration of responsibilities, I believe that these areas are my strengths and I will be able to help our schools and students grow in new ways.

To ensure student success, we will be taking a more proactive approach to attendance in the coming school year. Attendance is one of the most important factors for student achievement and, for that reason, schools are held accountable for student attendance by the state and federal government. The connection between student attendance and their learning is being studied more than ever before, and the research shows that poor attendance has serious consequences for student outcomes. Chronic student absences reduce the opportunities for teachers to build connections, for students to make friends and for social-emotional learning to occur.

A recent study by the National Center for Children in Poverty looking at young children found that absenteeism in kindergarten was associated with negative first grade outcomes such as greater absenteeism in later years and future lower achievement in reading, math, and general knowledge. Another study at Arizona State University found that students who eventually dropped out of high school missed significantly more days of school in first grade than their peers who graduated from high school.

The effects of lost time at school build up one day at a time, which is why it is important for us to catch and prevent these patterns early. During this school year, you can expect to see more correspondence about your child's attendance patterns. We take the achievement of our students very seriously and hope that parents will do their part by making sure that their students are on time and at school daily.

Additionally, while discipline has not been as big of an issue at COA as it may be in other schools, I would like to stress the importance of communicating with your child about the expectations we have for their behavior at school. Both parents and school staff have an expectation for how our students will behave, and it is important to let them know about what that looks like. We will be doing our best to make sure that the school's behavioral expectations are clearly communicated and ask that parents do the same at home.

I look forward to working together with our parents to help ensure that our students have the best opportunities for success!

*Michael Serdi
Campus Principal of Operations, COA*

ATTENDANCE MATTERS

All day. Every day.

EVERY tardy
+ **EVERY** early check-out
+ **EVERY** absence

EVERY MINUTE COUNTS
towards reading on grade level

ONE DAY → ONE WEEK → ONE MONTH → ONE YEAR

15 MINUTES = 1.25 HOURS = 1 DAY = 8 DAYS

ONE DAY → ONE WEEK → ONE MONTH → ONE YEAR

30 MINUTES = 2.5 HOURS = 2 DAYS = 16 DAYS

Every minute counts!

С возвращением в школу, СОА!

Я очень счастлив, что вместе с вами могу начать еще один новый учебный год. Я также очень рад тому, что в этом году принимаю на себя новые обязанности директора кампуса по функционированию всей школы СОА. Я буду следить за оборудованием, технологиями, посещаемостью и дисциплиной — как в начальной, так и в средней школе СОА. Это новое распределение обязанностей между директорами кампусов, позволяет мне максимально реализовать мои сильные стороны и опыт в этой области для того, чтобы помочь нашим школам и студентам более эффективно функционировать и развиваться.

С целью обеспечения успехов наших учащихся, в предстоящем учебном году мы будем применять более активные методы и подходы для хорошей посещаемости школы. Посещаемость является одним из наиболее важных факторов успеваемости учащихся, и, по этой причине, школы несут ответственность перед правительством штата и федеральным правительством за посещаемость учащимися всех занятий. Связь между посещаемостью учащимися школы и их обучением анализируется больше, чем когда-либо прежде, а исследования показывают, что низкая посещаемость имеет серьезные последствия для успеваемости учащихся. Хронические пропуски занятий уменьшают для учителей возможности наладить связи со студентами, а для учеников уменьшают шансы завести друзей и социально-эмоционально развиваться.

Недавнее исследование, проведенное Национальным Центром Помощи Детям, живущим в Бедности, показало, что прогулы школы в подготовительном классе негативно повлияли на обучаемость в первом классе. Частые прогулы в последующие годы обучения привели к плохой успеваемости по чтению, математике и низким знаниям по другим предметам. Другое исследование, проведенное в Университете штата Аризона, показало, что учащиеся, которые совсем перестали ходить в школу (бросили школу), пропустили значительно больше занятий/дней во время обучения в первом классе, по сравнению со своими сверстниками, полностью закончившими школу.

Последствия пропусков школы и потерянного времени обучения накапливаются день за днем, поэтому для нас важно выявлять и предотвращать эту проблему как можно раньше. В течение данного учебного года вы будете получать больше сообщений о посещаемости школы вашим

ребенком. Мы очень серьезно относимся к успешному обучению наших учеников и надеемся, что родители также внесут свой вклад в этот процесс и будут следить за тем, чтобы их дети приходили в школу ежедневно и вовремя.

Что касается школьной дисциплины, то хотя поведение никогда не было большой проблемой в СОА (по сравнению с другими школами), я все-таки хотел бы подчеркнуть важность того, что родители должны разговаривать со своим ребенком о школьных правилах и поведении. Ведь как родители, так и сотрудники школы ожидают, что все студенты будут вести себя правильно. И поэтому детям нужно детально рассказывать о школьных ожиданиях и требованиях. Со своей стороны, мы сделаем все возможное, чтобы убедиться в том, что все требования школы касательно поведения - четко доведены до сведения всех учащихся. Мы также просим родителей помочь нам в этом.

Я с нетерпением жду совместной работы со всеми нашими родителями для того, чтобы помочь нашим студентам достигнуть наилучших результатов в учебе!

Michael Serdi
Campus Principal of Operations, COA





My name is Ganna Gorda and I am an art instructor at Community Outreach Academy Elementary School. I was born and raised in Ukraine, in the small town of Zhovti Vody (Dnepropetrovsk region). I was lucky enough to have studied at the Humanitarian Gymnasium named after Lesya Ukrainka. After graduating from high school, I continued my education at the Institute of Entrepreneurship where I received a degree in Economic Management.

For as long as I can remember, I have always loved to draw. When I was growing up, we had no computers or the internet, so I had plenty of time. I used that time to read books with great enthusiasm and drew all kinds of pictures. This enriched not only my inner peace, but also developed a love for creativity and art in me. Any blank sheet of paper which came across my hand was immediately drawn on. I believe that, for an artist, the thirst for drawing can be compared to the thirst for a drink of fresh water. As time drew on and I grew up, daily requirements and worries about life pushed my passionate desire to draw into the background. And I had to push my hobby aside for many years.

When I moved to the US and started working at COA, I had the opportunity to re-awaken my creativity and start painting again. It also allowed me to move up in my career. When I first came to work for COA, I was a playground assistant, but over time got a position as an art instructor. Currently, I teach art for students in grades 2 through 5. My personal growth as an artist also began to develop rather quickly. I have already participated in many art exhibits in the US, the first of which was the "Brave of Heart" Hero Art Project (New York City). This creative project was dedicated to the healthcare professionals who lost their lives during the COVID-19 pandemic.

I also had the privilege to take part in a creative project dedicated to Ukraine. I want to note that many Ukrainian artists had the opportunity to present their work at "ARTHOUSE TO THE RESCUE" in New York City ("Benefitting Sunflowers of Peace"). In Sacramento, I participated in exhibits of paintings, which were held by the state organization

"Stop Stigma Sacramento" in support of people with mental health problems.

Working at school, I really want to instill a love of creativity in all children. My greatest desire is to show our students that the world of art is beautiful. I want to instill a love for drawing in them and put, at least a piece of the love for art that I have, into their hearts. The creative projects that I assign to the children in art class are very interesting and exciting. While working on them, students learn the art of mixing different colors and art mediums and learn how to use paint brushes correctly.

COA has many resources that allow our children to enjoy a wide variety of art mediums. In Art Class, students can use tablets that have various programs installed that allow them to create cartoons and all kinds art projects. But hands-on activities with paint cannot be replaced by any technology. Children are happy to draw on paper, using a multi-colored palette of paint and get such satisfaction from it. I firmly believe that instilling a love for artistic creation in children, develops their moral qualities, a sense of humanity and kindness, and teaches them to be considerate of other people and their environment.

Ganna Gorda, Art Instructor



*"Jacob Page" by Anna Gorda for Hero Art Project
"Brave of Heart" (NYC)*



Меня зовут Анна Гордая и я работаю инструктором по рисованию в начальной школе Community Outreach Academy. Я родилась и выросла в Украине, в небольшом городке Желтые Воды (Днепропетровская область). Я очень счастлива, что могла учиться в гуманитарной гимназии им. Леси Украинки. После окончания гимназии, я училась в институте предпринимательства по специальности менеджер - экономист.

Сколько себя помню - я всегда любила рисовать. Во времена моего детства - не было компьютеров и Интернета. Да и времени у меня было много. И потому, я с упоением читала книги и рисовала различные картинки. Это обогащало не только мой внутренний мир, но и развивало во мне любовь к творчеству и искусству. Чистый лист бумаги, который попадался мне под руку, сразу же был изрисован. Я считаю, что жажду к рисованию можно сравнить с жаждой выпить глоток свежей воды. Со временем, жизненные будни и заботы оттеснили мое страстное желание рисовать на второй план. И, к сожалению, мне пришлось оставить мое хобби на долгие годы.

С переездом в США и с началом работы в школе COA, у меня появился огромный шанс возобновить свою творческую жизнь и начать снова рисовать. Это позволило мне также продвинуться по карьерной лестнице. Я начинала работать как помощник на школьной игровой площадке, но со временем получила позицию инструктора по рисованию. В настоящее время, я провожу уроки по рисованию для 2-х, 3-х, 4-х и 5-х классов. Моя личная карьера, как художника, начала также стремительно развиваться. Я уже участвовала на многих художественных выставках в США, первой из которых был проект "Brave of Heart" Hero Art Project (New York City). Этот творческий проект был посвящен ушедшим из жизни медикам во время пандемии COVID-19.

Также, я имела привилегию принять участие в творческом проекте, посвященном Украине. Хочу заметить, что многие украинские художники имели возможность представить свои работы (картины) в "ARTHOUSE TO THE RESCUE" в Нью-Йорке ("Benefitting Sunflowers of Peace"). В Сакраменто я дважды демонстрировала свои работы на выставках картин, которые проводила государственная организация "Stop Stigma Sacramento" в поддержку людей с ментальными проблемами.

Работая в школе, я очень хочу привить всем детям любовь к творчеству. Мое огромное желание - показать нашим студентам, что мир искусства прекрасен. Я хочу привить им любовь к рисованию и вложить в их сердца хотя-бы частичку любви к искусству. Творческие проекты и задания, которые я предлагаю детям на уроках рисования очень интересны и увлекательны. Работая над ними, студенты обучаются искусству смешивания различных цветов/красок, учатся правильно пользоваться кисточками. Школа COA имеет много ресурсов и возможностей, благодаря которым наши дети могут пользоваться разнообразными видами принадлежностей для рисования.

На уроках по рисованию студенты могут использовать планшеты, в которых установлены программы, позволяющие создавать мультфильмы и различные художественные проекты. Но, конечно же, "живое" общение с красками невозможно заменить никакими технологиями. И дети с радостью рисуют на бумаге, используя разноцветную палитру красок и получая от этого реальное удовольствие. Я твердо уверена в том, что привитие детям любви к художественному творчеству воспитывает в них нравственные качества, чувство человечности и доброты, и учит детей быть внимательными к другим людям и окружающей их среде.

Анна Гордая, Инструктор по Рисованию



"Gaze of Hope" by Anna Gorda

Download the ParentSquare app today!

Our school is using ParentSquare, an all-in-one communications platform that helps keep students, teachers and parents connected. Parents were sent an email invitation to join the platform. You can also [CLICK HERE](#) to create your account. By registering, you can interact with your school's messaging, appreciate posts and much more! **EVEN IF YOU DON'T REGISTER, YOU WILL STILL RECEIVE ALL COMMUNICATIONS SENT BY OUR SCHOOL.** We also encourage you to download the ParentSquare app for iOS and Android.



Stay up to date on nutrition services latest program information. Check out our menus, food allergy and menu substitution information and see what's cooking in your school cafeteria! Find us on our website www.twinriversusd.org/nutrition and Facebook @TRUSDNutritionServices and check out our app!



SCHOOL MENUS

The school breakfast and lunch menus will now be **ONLINE**, and you are also able to access them through a new app. [Surf over to our Menu Page](#) to view online menus or download printable pdf menus. Information about special diets and carb count information is also available.

[Please click here to view online COA Menus](#)



Follow us on **Instagram**

@coelementary

@coa_ms



Follow us on **Facebook**

www.facebook.com/COAElementary

www.facebook.com/CommunityOutreachAcademyMiddle

Click here
→



COMMUNITY OUTREACH ACADEMY USES AERIES FOR PARENT AND STUDENT PORTAL ACCOUNTS to improve school-to-home communication. The Aeries Student Information System has several features that support the work of the school and provide timely information to students and parents. Through a secure portal, students and parents can sign up for access to see attendance and grade information. Teachers will also have the ability to communicate with parents especially as it relates to grades and assignments due. **THE AERIES MOBILE PORTAL** is now available! The free Aeries Mobile Portal app provides parents and students access to grades, attendance and assignment information via their existing Aeries account. You can download the app in the App Store or via Google Play.

➡ **HOW DO I CREATE A PARENT PORTAL ACCOUNT?***

Contact your school to update your email address on file and request parent portal access.

➡ **HOW DO I ACCESS AERIES PARENT PORTAL?**

By visiting the GCC Aeries Parent Portal Link: AERIES.GCCCHARTERS.ORG/PARENT

**) An email address is required to create an account*

РОДИТЕЛЬСКИЙ ПОРТАЛ AERIES — ЭТО ВЕБ-САЙТ И ПРИЛОЖЕНИЕ, ГДЕ РОДИТЕЛИ И СТУДЕНТЫ МОГУТ:

- ◆ *Просматривать оценки и задания*
- ◆ *Просматривать данные о посещаемости*
- ◆ *Читать объявления школы и учителей*
- ◆ *Отправлять сообщения учителям*
- ◆ *Обновлять контактную информацию*

➡ **Как создать учетную запись на Родительском портале?***

Обратитесь в школу, чтобы обновить имеющийся у них адрес вашей электронной почты, и попросите предоставить вам доступ на родительский портал.

➡ **Как войти на Родительский портал Aeries?**

Перейдите по ссылке на Родительский портал Aeries:

AERIES.GCCCHARTERS.ORG/PARENT

**) Чтобы создать учетную запись, требуется адрес вашей электронной почты.*

ЕСЛИ ВАМ НЕОБХОДИМА ПОМОЩЬ С ВАШИМ АККАУНТОМ НА ПОРТАЛЕ, ПОЖАЛУЙСТА ПОЗВОНИТЕ ШКОЛЬНОМУ РЕГИСТРАТОРУ ПО ТЕЛ. (916) 286-1910 (НАЧАЛЬНАЯ ШКОЛА, ТК-5) ИЛИ (916) 286-1908 (СРЕДНЯЯ ШКОЛА, 6-8 КЛАССЫ).

Abel Alavez ▾		
Current Terms ▾		
Golden Eagle Elementary School		
ELA (Rubric)	BA	2.3
Enos Last updated: Jul 24		
Math	AD	89.0%
Enos Last updated: Jul 24		
Physical Education	4	88.7%
Enos Last updated: Jul 24		
Science (Enos' Class)	AD	96.0%
Goode Last updated: Jul 24		
Social Studies (Goode's C...	N/A	0.0%
Enos Last updated: Jan 1		
Social Studies (My Class)	4	86.6%
Enos Last updated: Jul 24		

Home Grades Attendan... Report C... More...

PARENT INVOLVEMENT, SCHOOL SITE COUNCIL (SSC) AND DELAC

As schools of choice, all charter schools have something in common — they are places where meaningful parental involvement is encouraged and valued. Few things are more critical to the success of schools than parent involvement. Our charter was established in response to a need in the community/parents and, from the very beginning, has been strongly sensitive to meeting those needs on an ongoing basis. Parents are a child's first teacher and strong interaction between families, communities and schools is vital for student achievement. In these days - it's not an easy process. Parent involvement in child's education can never be taken for granted and, as educators, we appreciate and honor the parents who take their precious time to help our school.

At Community Outreach Academy, we believe that together with the parents and community, we can make a difference. We encourage you to be an active participant in the educational process. Over the last several weeks, we have nominated and voted for both school staff and parent members of our School Site Council (SSC) and District English Learner Advisory Committee (DELAC) committees. We would like to express our deepest appreciation to all members of these committees.

DELAC and SSC are elected groups of parents and staff. DELAC is intended for parents of English Learners to advise the principal and school staff on programs and services for English Learners. SSC's primary responsibility is to assist in developing, approving and annually revising the school site academic plan. In addition, the SSC oversees the site-based budgeting of categorical funds. Some specific tasks of the SSC are: review and analyze student data; participate in developing the Academic Plan and school site budget; monitor the implementation and effectiveness of the academic plan on an ongoing basis. We appreciate your support and cooperation.

COA Administration

Как школы выбора, все чартерные школы имеют нечто общее - это школы, в которых поощряется и ценится активное родительское участие. Немного факторов являются более важными для успеха школы, чем родительское участие. Наша чартерная школа была создана, как ответ на нужды общины/родителей и с самого начала очень серьезно относится к текущим нуждам и запросам родителей. Родители являются первыми учителями ребенка и взаимодействие между семьями, общиной и школами является жизненно важным для успешного развития студентов. Добровольная помощь школе со стороны родителей никогда не может считаться чем-то само собой разумеющимся. И мы ценим и благодарим тех родителей, кто отдает часть своего драгоценного времени для того, чтобы помочь школе.

Персонал школы Community Outreach Academy верит, что вместе с родителями и при поддержке общины мы сможем добиться успехов. Мы поощряем всех наших родителей быть активными участниками в процессе школьного образования. За последние несколько недель прошла номинация и голосование за кандидатов от родителей, учителей и сотрудников школы в Школьный Совет (SSC), а также в Консультативный Комитет по Английскому языку (DELAC). Выражаем нашу глубочайшую признательность всем членам этих комитетов.

DELAC и SSC — это школьные комитеты, которые избираются и состоят из родителей и сотрудников школы. Комитет DELAC дает возможность родителям EL студентов консультировать директора и персонал школы по программам и услугам для EL студентов. Главная задача Школьного Совета (SSC) - содействовать в развитии, утверждении и ежегодной ревизии академического плана школы. Дополнительно, Школьный Совет осуществляет надзор за бюджетом школы (categorical funds). Некоторые конкретные задачи, которые решает SSC: просмотр и анализ данных учащихся (успеваемость и др.); участие в разработке Академического плана и бюджета школы; контроль за выполнением и эффективностью учебного плана на постоянной основе. Мы ценим вашу поддержку и сотрудничество.

Администрация COA

COA SSC/DELAC MEETING DATES*

2023-2024

LOCATION: 5712 Dudley Blvd., McClellan, CA 95652 (Dudley A Site)
MEETING TIMES: 5:00 p.m.

**) Dates, times, and locations are subject to change. To confirm the meeting date/time/location, contact the COA Office at 916-286-1950*

- ▶ October 3, 2023 / Tuesday - SSC & DELAC
- ▶ November 7, 2023 / Tuesday - SSC
- ▶ December 5, 2023 / Tuesday - SSC
- ▶ January 9, 2024 / Tuesday - SSC & DELAC
- ▶ February 6, 2024 / Tuesday - SSC
- ▶ March 5, 2024 / Tuesday – SSC & DELAC
- ▶ April 2, 2024 / Tuesday - SSC
- ▶ May 14, 2024/ Tuesday - SSC
- ▶ May 28, 2024/ Tuesday - SSC & DELAC

COA SSC & DELAC NOMINATION

Nominate Now!



Dear Parents,

The COA School Site Council (SSC) and District English Learner Advisory Committee (DELAC) are now accepting nominations for parent members on the SSC and DELAC. If you are interested please submit your name or nominate another parent to become a member of the SSC (<https://bit.ly/coanominatesscparent>) or DELAC (bit.ly/coanominatedelacparent).



Voting will take place in September, 2023. Thank you for supporting our school.

Дорогие Родители, в настоящее время, Школьный Совет (SSC) и Консультативный Комитет для Изучающих Английский Язык (DELAC) принимают заявки на участие родителей в работе этих комитетов. Если вы заинтересованы, пожалуйста, укажите свое имя или номинируйте другого родителя для участия в работе SSC (<https://bit.ly/coanominatesscparent>) или DELAC (bit.ly/coanominatedelacparent).

Голосование состоится в сентябре 2023 года. Спасибо за поддержку нашей школы.

VOLUNTEER INFORMATION / ИНФОРМАЦИЯ О ВОЛОНТЕРСТВЕ



According to the COA Three-Way School Pledge, we highly recommend that all parents *volunteer* a minimum of 12 hours (per 2023-2024 school year) of their time to COA.

В соответствии с Трехсторонним Соглашением между школой, родителями и студентами всем родителям настоятельно рекомендуется добровольно отработать в школе минимум 12 часов в течение 2023/2024 учебного года.

Click Here to
VOLUNTEER

COA Administration

Welcome to

COA BACK-TO-SCHOOL NIGHT

August 25, Friday / Minimum Day

NO After School Program



- ◆ **2:00-4:15 p.m.** COA Middle School Classroom Visitations / *MS Campus*
- ◆ **4:15-5:15 p.m.** Dinner & Time to Socialize with your School Administration / *ES Campus, Pavilion Cafeteria*
- ◆ **5:30 -7:00 p.m.** COA Elementary School Classroom Visitations / *ES Campus*

COA Elementary School Campus (TK-5 grades)
COA Middle School Campus (6-8 grades)

5640 Dudley Blvd., McClellan, CA 95652 / (916) 286-1950
3800 Bolivar Ave., N. Highlands, CA 95660 / (916) 286-1908



UPCOMING

Mark Your Calendars
EVENTS



- ▶ **BACK-TO-SCHOOL NIGHT / MIN. DAY / NO ASP** Aug 25
- ▶ **LABOR DAY / NO SCHOOL** Sep 4
- ▶ **COFFEE WITH THE PRINCIPAL (MS/6-8)** Sep 8, 8:30-9:30 a.m. @ MS Campus
- ▶ **FALL PICTURE DAY (ES/TK-5)** Sep 12
- ▶ **FAMILY MOVIE NIGHT (ES/TK-5)** Sep 15, 6:30 p.m. @ Skvarla
- ▶ **PARENT WORKSHOP (ES/MS)** Sep 28, 6:00 p.m. @ ES Campus
- ▶ **RADIO PROGRAM "School & Family" / 87.7 FM** Sep 7,14,21,28 / 8:00 a.m.
- ▶ **MINIMUM DAYS** All Fridays

COA Radio Program
Ethno.FM / 87.7 FM



Every Thursday / 8:00–8:30 a.m.

LISTEN ONLINE!

